
Møde i Hee Lokalråd 
18. juni 2012, kl. 19.30 

Mødested: Arne Christensen 
 
Dagsorden: Referat: 
Mødedeltagere: Ole Mortensen, Arne 
Christensen, Rita Byskov, Jens Jørn Jacobsen 
Afbud: Thomas Olsen, Erling Madsen 
Fraværende: Peder Galsgaard 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 
2. Sidens sidst. 
2.1.: Byporte. 
2.2.: Busskur. 
2.3.: INFO-skilte 
 
3. Stiforbindelsen, Vonåen – Stadilvej. 
Status efter mødet den 11. juni med enkelte 
lodsejere. Opgaver. 
 
4. Evt. 
 
 
 
Med venlig hilsen 
Jens Jørn Jacobsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Referatet godkendt med følgende rettelse: 
Der er også møde i lokalrådet den 17. december 
2012 ved Rita. 
 
2.1.: Afventer svar fra Vejdirektoratet. 
2.2.: Afventer svar. 
2.3.: Der er kontakt til et firma, Proshop Europe, 
der kan levere brugbare Digitale Lysskilte. En 
sælger fra firmaet deltager i næste 
bestyrelsesmøde (i august). Vi drøftede, om 
finansieringen kunne løses gennem sponsorater 
fra firmaer m.m.. Den nye erhvervsklub skal 
med som samarbejdspartner. Se i øvrigt 
hjemmesiden for Nøvling By, hvor de digitale 
lystavler kan ses. 
 
3. Efter tilbagemelding fra to lodsejere er det 
besluttet, at stien følger de eksisterende grus- og 
markveje fra Agersbæk til Dopenge. JJJ tager 
kontakt til den sidste af de berørte lodsejere 
vedr. at stien følger afvandingskanalen ved 
afslutningen af den eksisterende markvej ud til 
diget og herefter langs diget til Ejstrup Bæk. JJJ 
meddeler etapegrænsen til H. Hauge, R-S 
Kommune. Desuden ønskes svar på følgende: 
Kan de bevilgede penge anvendes til 
jorderstatninger? Kan en del af pengene afsættes 
som en vedligeholdelsespulje? 
 
4. Friluftsrådet behandler vores ansøgning vedr. 
Fiske- og Naturlegepladsen 15-16. juni 2012. 
 
/JJJ 

 


